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質子治療室空間之二次輻射劑量評估

Spatial dose estimation of secondary radiation in the proton treatment room

不同造影參數調控執行肺靜脈電腦斷層掃描輻射劑量及影像品質之評估

 Evaluation of the radiation dose and image quality during pulmonary vein computed

tomography using different acquisition techniques

以自製擬真人假體進行食道癌近接治療之劑量驗證

Using the homemade phantom to verified the dose of esophageal brachytherapy.

鼻咽癌二階段強度調控放射治療中解剖及劑量變化的臨床動態研究 

Clinical study on variations of anatomy and dosimetry during two-phase intensity

modulated radiotherapy for nasopharyngeal carcinoma

以透視儲存模式進行心導管療程之輻射劑量評估

Evaluation Radiation dose by Store-fluorography Mode During Cardiac

Catheterization Procedure

全口牙攝影及牙科電腦斷層頭頸部危急器官之輻射健康效應評估

Radiation dose measurement and health effect at Head and Neck Critical Organ in

Panoramic X-ray and Dental Computed-Tomography Diagnosis Assessed

非酒精性脂肪肝之危險因子研究

Risk factors analysis of non-alcoholic fatty liver disease

應用3DCT與4DCT於乳癌放射治療臨床劑量差異之評估

Evaluation the difference between breast cancer radiotherapy clinical dose with 3DCT

and 4DCT.
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